
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST ČEMŠENIK 
Čemšenik 5, 1413   Čemšenik 

tel. 030 219 661 
e-mail: ks@cemsenik.si; www.cemsenik.si 

 
Številka: 27/09/2021 
Datum: 15. 09. 2021 
 

Z A P I S N I K 
 
 

9. redne seje članov Sveta KS Čemšenik, dne, 14. septembra 2021, ob 18. uri,  
 v poslovnih prostorih  Krajevne skupnosti Čemšenik, Čemšenik 5 

 
Prisotni: 
Ana REŽUN, Rado PIRNAT, Martin MATKO, Franci POLC, Tomaž TURNŠEK, Sonja 
STRNIŠNIK. 
Vabljeni: župan Matjaž Švagan. 
Opravičeno odsotni: Polona KOVAČ.    
 
V skladu z 21. členom Statuta Krajevne skupnosti Čemšenik je sejo pričela in vodila 
predsednica sveta KS Čemšenik Ana Režun. Na sestanek Sveta KS smo povabili župana 
občine Zagorje ob Savi g. Matjaža Švagana, ker se je nabralo kar nekaj vprašanj in bi nanje 
radi odgovore.  
Po uvodnem pozdravu je predsednica predlagala naslednji  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje Sveta KS z dne, 14. 06. 2021 
2. Ureditev nerešenih zemljiških prenosov (Franci Polc) 
3. Izvedba različnih del v KS (urejanje mak. cestišč, lesen most – Žaga, asfaltiranje 

odseka ceste Razbor-Jesenovo, obloga s kamnom objekta vodnega zajetja 
4. Dokončanje detajlov v centru Čemšenika (stopnice šola, PD, cerkev, osvetljava 

stopnic 
5. Adaptacija prosvetnega doma 
6. Plan, priprava in asfaltiranje ceste pod Zadružnim domom, cca 350 m 
7. V proračunu za leto 2021/2022 zagotoviti več finančnih sredstev za delovanje 

hribovskih KS (100% podražitev gramoza in ostalega materiala) 
8. Problematika zimske službe 
9. Preplastitev občinske ceste Zagorje - Čemšenik 
10. Pobude in vprašanja članov sveta 

 
 
K 1. točki – Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje Sveta KS z dne, 14. 06. 2021 
 
Ana Režun, je dala v razpravo zapisnik zadnje seje, ter pozvala člane Sveta KS, da podajo 
pripombe oz. strinjanje z vsebino. Na zapisnik ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS 
SOGLASNO sprejeli 
 
SKLEP št. 1-9/2021 
 
Zapisnik 8. redne seje Sveta KS Čemšenik z dne, 14. 06. 2021, se sprejme v predlagani 
obliki in vsebini. 

mailto:ks@cemsenik.si
http://www.cemsenik.si/


K 2. točki – Ureditev nerešenih zemljiških prenosov (Franci Polc) 
 
Predsednica Sveta KS, je na seji Sveta KS pozdravila župana občine Zagorje ob Savi, g. 
Matjaža Švagana.  
Pri drugi točki, smo pri problemu dovoza z avtobusi do CŠOD Prvine. Vodja CŠOD je v skrbeh, 
ker  še vedno niso rešeni problemi pri dovozu do doma. Veliki avtobusi namreč zaradi dreves  
ne morejo zvoziti dveh ovinkov do doma na Prvinah. Gozd ob cesti je last  Francija Polca, ki 
je županu predstavil celotno nerešeno problematiko privatnih zemljišč. 
Franci Polc; problem je, ker do CŠOD, cesta sploh ni vrisana, in je še vedno privatno zemljišče 
(stari ata je dovolil vožnjo). Smo lastniki zemljišča ob večjem delu ceste na poti proti Prvinam, 
tudi v občini Vransko. Vsako leto moramo ob cesti posekati nekaj dreves, ker se posušijo 
(ranjena- pluženje snega). Pripravljeni smo odstopiti zemljišče, posekati drevesa, ki 
predstavljajo oviro. Želimo, da se odmere za cesto uredijo. Lahko z odškodnino za zemljišče 
ali pa, da se pomaga urediti asfalt  na cesti, v razdalji 1.800 m od Lovske koče mimo Mejča do 
športnega igrišča v Čemšeniku. Moti ga tudi, da lastniki zemljišč o ničemer niso obveščeni - 
predvideni posegi, zakoličbe….    
»Lastniki zasebnih zemljišč so ob gradnji ali rekonstrukciji lokalnih cest zlasti v času od 
petdesetih do devetdesetih let prejšnjega stoletja največkrat prostovoljno podpisovali 
dokumente (izjave, dovoljenja, soglasja ipd.), s katerimi so dopuščali posege na svoja 
zemljišča. Ob tem je bil prenos lastništva običajno zanemarjen; na zemljišču, ki je 
opredeljeno z eno parcelno številko, je tako danes lahko še vedno kmetijska ali gozdna 
površina, del nepremičnine pa v naravi predstavlja cesta.« 
Župan, Matjaž Švagan, hvala za povabilo, poznam situacijo. V Zagorju imamo še par sto km 
neodmerjenih cest. Te probleme proti Prvinam imamo namen rešiti. Glede urejanja ceste 
nastopi problem ker jo 1/3 poteka po naši občini, 2/3 pa po občini Vransko. V imenu Občine 
se opravičujem, če ni bilo vzpostavljenega kontakta z lastniki zemljišč.  
Župan je predlagal sestanek na cesti proti Prvinam.  
 
SKLEP št. 2-9/2021 
 
Sestanek za pričetek reševanja lastništva javne ceste proti CŠOD Prvine. Predsednico 
Ano Režun se zadolži za koordinacijo sestanka. 
 
K 3. točki – Izvedba različnih del v KS (urejanje mak. cestišč, lesen most – Žaga, 
asfaltiranje odseka ceste Razbor-Jesenovo, obloga s kamnom vodnega zajetja 
 
Ana Režun: Zaradi ogromno vode na makadamskih cestiščih, sedaj polagamo cevi za zajetje 
vode, preden cestišče uredimo z gramozom. Tako smo z nabavo materiala uredili 
odvodnjavanje pri Turnšek T., Golčnik F., Bokal J. in Fakin J. Nazadnje smo urejali 
odvodnjavanje na cesti Razbor – Jesenovo, kjer je zajetih 17 izvirov. Povsod so krajani 
sodelovali s prostovoljnim delom. 
Del te ceste je pripravljen do faze pred asfaltiranjem. Kar upamo, da nam še letos uspe. 
Krajani sp. Jesenovega - Žage že dve leti opozarjajo, da je povsem dotrajana lesena ograja 
na mostu. Ker obstaja nevarnost, da se poruši, iščemo mojstra in ponudbe, za izdelavo nove 
ograje.   
 
SKLEP št. 3-9/2021 
 
Pridobili bomo več ponudb za izdelavo lesene ograje.  
  
K 4. točki – Dokončanje detajlov v centru Čemšenika (stopnice šola, PD, cerkev, 
osvetljava stopnic 
 
Hvaležni smo županu in vsem, ki so sodelovali, pri obnovi centra Čemšenika. Ostalo je nekaj 
detajlov, ki motijo celostno podobo urejenega Čemšenika. Rado Pirnat; ja veliki projekti so 



potekali v Čemšeniku, zares samo hvala Občini za vso angažiranost. Ostale so nedokončane 
stvari, po logiki bi morale biti narejene.  

- avtobusna postaja, potrebna preplastitve z asfaltom, (nevarno za poškodbe otrok in 
odraslih, velike luknje na postajališču) 

- 4 stopnice proti šoli so ostale brez obloge s kamnom 
- luči, na stopnicah že dolgo ne svetijo več, 
- stopnice pri spomeniku in proti pokopališču so samo betonske, v projektu je bila 

predvidena obloga, 
- za objekt črpališča pri mrliški vežici je obljubljeno, da se obloži s kamnom,  
- urediti je potrebno še nekaj detajlov v zvezi z odvodnjavanjem  

Župan je predlagal, da sami pridobimo ponudbe, izberemo najugodnejšo in mojstra, ki bo 
dokončal ta dela. Račun bo pokrila Občina.  
 
SKLEP št.  4-9/2021 
 
Pridobimo ponudbe in izberemo izvajalca del. Račun bo pokrila Občina. 
 
 
K 5. točki – Adaptacija Prosvetnega doma 
 
Ana Režun: je podala razmišljanje in vprašanje županu, kako bi prišli do rešitve, da se naš 
prosvetni dom v Čemšeniku adaptira.  
Župan; sanacija prosvetnega doma predstavlja izredno visok strošek, pilotiranje je zelo drago, 
takoj bi zneslo cca 300.000 €. Potreben bo dogovor, kakšne adaptacije naj se lotimo. 
 
SKLEP št. 5-9/2021 
 
Prosvetni dom je res potreben sanacije. Potreben bo dogovor v kakšni meri in obsegu 
se bo to izvedlo. 
 
 
K 6. točki – Plan, priprava in asfaltiranje ceste pod Zadružnim domom, cca 350 m      

V samem centru Čemšenika pod Zadružnim domom, je še cca 350 m makadamskih cest. 
Želimo, da  se v naslednjem letu pristopi k realizaciji asfaltiranja.  

SKLEP št. 6-9/2021 

Preveri se stanje terena, po katerem poteka vaški vodovod. V letu 2022 se gre v 
pripravo cest za asfalt. 

K 7. točki – V proračunu za leto 2021/2022 zagotoviti več finančnih sredstev za delovanje 
hribovskih KS (100% podražitev gramoza in ostalega materiala) 

Ana Režun; gramoz, drenažne cevi, gradbeni material, vse se je podražilo za 100 %. Prav bi 
bilo, da bi v proračunu 2021-2022 bilo zagotovljenih več proračunskih sredstev.  

Župan; v pripravi je rebalans proračuna, v katerem je predvideno dodatnih 50.000 € za KS.  
Povečana sredstva se bodo prenesla tudi v leto 2022.   

SKLEP št. 7-9/2021 

V rebalansu proračuna Občine Zagorje ob Savi, je zagotovljenih dodatnih 50.000 € za 
delovanje KS. 



K 8. točki – Problematika zimske službe 

Ana Režun; je podala mnenje, kako bi podpis vseh pogodb za pluženje in posipanje  
prevzela Občina – Komunalno podjetje Zagorje. S tem bi se poenotile urne postavke vsem 
pogodbenikom.  

Župan; poklon vsem predsednikom krajevnih skupnosti za organizacijo zimske službe in 
vsem izvajalcem po krajevnih skupnostih. Delo je narejeno izredno kvalitetno in hitro. Tako je 
lahko samo, ker je organizirano z domačini v KS. Komunalno podjetje nima toliko ljudi, da bi 
bilo spluženo vsepovsod pravočasno. Če bodo stroški zimske službe neobvladljivo veliki, jih 
bo pokrila Občina.  

SKLEP št. 8-9/2021 

Če bodo stroški zimske službe neobvladljivo veliki, jih bo pokrila Občina. 

K 9. točki – Preplastitev občinske ceste Zagorje - Čemšenik 

V Krajevni skupnosti imamo preko 20 km  makadamskih cest. Trudili se bomo, da bi določeni 
odseki v bližnji prihodnosti bili asfaltirani. Župana smo opozorili, na izredno uničeno občinsko 
cesto od Kotredeža do Čemšenika. Nujna je potrebna  preplastitev. 

SKLEP št. 9-9/2021 

Občina bo v bližnji prihodnosti planirala preplastitev ceste Kotredež - Čemšenik.  

K 10. točki – Pobude in vprašanja članov sveta 

Ana Režun: večkrat smo že podali pobudo, da je Podružnična šola Čemšenik, potrebna 
energetske sanacije. Z asfaltno prevleko bi bilo potrebno urediti dvorišče šole.  
Število otrok v naši šoli se povečuje, vrtec je polno zaseden, zato je še toliko bolj potrebno, da 
se to uredi. 
Župan; da smo obdržali podružnične šole, da smo odpirali vrtce na podružnicah, je bila zelo 
dobra naložba. Občina bo poskrbela za vse šole, da bodo energetsko sanirane. Asfaltiranje 
dvorišča šole bomo izvedli skupaj z asfaltiranjem avtobusne postaje. 
 
SKLEP št. 10-9/2021 
 
Za energetsko sanacijo šole bo Občina poskrbela v bližnji prihodnosti. Asfaltiranje 
dvorišča šole se bo izvedlo skupaj z asfaltiranjem avtobusne postaje.   

Martin Matko je dal pobudo;  na Vrheh, na meji z občino Trbovlje, je  1,1 km 
makadamskega odcepa. Z asfaltiranjem odcepa, bo narejena povezava med občinami 
Trbovlje – Zagorje – Tabor. Posebno v zimskem času bi bila to velika pridobitev, kajti 
posipanje in pluženje makadamske ceste se razlikuje od posipanja in pluženja asfalta, kar za 
izvajalca pomeni težavo.   

Seja je bila zaključena ob 20.30 uri. 
        Predsednica Sveta KS Čemšenik 
 
                     Ana REŽUN 
Zapisnik pisala: Stanka Polc     
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 


